

UAE Research Program for
Rain Enhancement Science



برنامج الإمارات لبحوث
علوم الاستمطار

UNDER THE PATRONAGE OF
HIS HIGHNESS SHEIKH MANSOUR BIN ZAYED AL NAHYAN
UAE Deputy Prime Minister and Minister of Presidential Affairs.

CONGRATULATIONS TO THE SECOND CYCLE AWARDEES OF THE UAE RESEARCH PROGRAM FOR RAIN ENHANCEMENT SCIENCE



Group picture of H.E. Ahmed Juma Al Zaabi and H.E. Abdullah Al Mandoos with the awardees of the program's second cycle.

The first of its kind in the world.

The UAE Research Program for Rain Enhancement Science is one of the leading initiatives globally to identify solutions to tackle water security challenges. Our goal is to develop innovative solutions for arid regions and beyond that will serve not only the UAE, but the entire world.

Launched by the UAE Ministry of Presidential Affairs in 2015 and overseen by the National Center of Meteorology & Seismology (NCMS), the Program offers a 5 million US dollar grant, shared by up to five winning research projects, to encourage international cooperation and promote best practices in rain enhancement research.



تحت رعاية سمو الشيخ
منصور بن زايد آل نهيان

نائب رئيس مجلس الوزراء ووزير شؤون الرئاسة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

مبروك للفائزين بمنحة الدورة الثانية من برنامج الإمارات لبحوث علوم الاستمطار



صورة جماعية لأصحاب المعالي والسعادة مع الفائزين بالدورة الثانية

يعد هذا البرنامج الأول من نوعه في العالم.

يسعى لقيادة الجهود الدولية الرامية إلى إيجاد حلول لتحديات أمن المياه الدولية. ويتمثل هدفنا في تطوير حلول مبتكرة لقضية أمن المياه في للمناطق الجافة والمناطق الأخرى بما من شأنه أن يخدم أجيال المستقبل.

وقد أطلقت وزارة شؤون الرئاسة هذه المبادرة في 2015 حيث يديره المركز الوطني للأرصاد الجوية والزلازل. ويقدم هذا البرنامج منحة سنوية قدرها 5 ملايين دولار أمريكي يتم توزيعها على ما يصل إلى 5 بحوث علمية من أجل تعزيز أفضل الممارسات العلمية والتعاون البحثي في مجال الاستمطار.

